
Protokół 412103 z XXIX Sesji Rady Gminy

zdnia 26 kwietnia 2OL3 r.

Stan Rady 15, obecni 13 (według załącznika nr 1- listy obecności Radnych Gminy),

Obecni zaproszeni goście (według zalącznika nr ż_ listy obecności gości).

obecni przewodniczący jednostek pomocniczych - sołectw (według załącznika nr 3 - listy

obecności).

pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży otworzył obrady, stwierdził

quorum, powitał gości, radnych i sołtysów.

Pan Andrzej Adamczyk odczytał proponowany porządek obrad:

1) Rozpoczęcie obrad.

2| Powitanie gości, radnych i sołtysów.

3) Przyjęcie proponowanego porządku,

4J Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5) Wystąpienie Komendanta Powiatowego Policji - Michała Toporkiewicza

6) Podjęcie uchwał w sprawie:

a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2OL3 r,,

b) wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej,

c) przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej gminy Belsk Duży za 2OL2 r.,

d) przyjęcia raportu z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych i Narkotykowych w 2012 roku,

e) przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w

roku2OI2,
f) wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Belsk

Duży na lata 2013 -żOt7,
g) przyjęcia rocznego programu współpracy gminy Belsk Duży z organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku

publicznego na rok 2OL3,

7| Sprawozdanie z działalnościWójta od ostatniej sesji.

8) lnformacja o stanie realizacjiwniosków i interpelacji z poprzedniej sesji,

9) Zgłoszenie przez Radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedziprzez WÓjta.

10)Zapytania i wolne wnioski.

11)Zamknięcie obrad.



pan lreneusz Bałut: proponuję aby punkt 8 wycofać i dołożyĆ punkt o współpracy gminy

z powiatem.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła wniosek formalny. P. Bałuta

Rada Gminy jednogłośnie przyjęta proponowany porządek ze zmianą.

Pkt. 4.

Pan Andrzej Adamczyk podpisał protokół z XXV|ll Sesji Rady Gminy.

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie protokół.

Pkt. 5

Komendant Powiatowy Policji - Michał Toporkiewicz: zgodnie z tym co powiedziałem

wcześniej pozwalam sobie przedstawić stan realizacji reformy policji i likwidacji posterunku

w Belsku Dużym. Przestępczość na terenie powiatu za pierwszy kwartał znacznie spadła

w stosunku do innych powiatów, Organizacja pracy policji w powiecie zdecydowanie się

poprawiła np. jeśli chodzi o prawidłowe wykorzystanie pracy policji oraz o rozłożenie godzin

pracy. Dzielnicowy w Belsku przyjął 26 interesantów na 33 godziny pracy, podobnie jest w

innych gminach gdzie zlikwidowano posterunki. Reforma jednoznacznie podniosła

efektywność pracy i organizacji. Jest lepiejjeśli chodzi o bezpieczeństwo.

Pan Andrzej Adamczyk podziękował za wystąpienie.

pan Bogusław Sikorski: dziękuję za podane wskaźniki. Niemniej jednak wydŹwięk społeczny

jest bardzo niekorzystny, od czasu likwidacji posterunku w Belsku w samym Belsku były 4

włamania, być może to zbieg okoliczności, Odbierane jest to jako brak instytucji,

pan lreneusz Bałut pogratulował wykonanego zadnia, ale przedstawił przykład innego

powiatu gdzie była w statystykach zdecydowanie za duża karalnoŚĆ ponieważ był nacisk na

policjantów ze strony komendanta, nie powinno być tak.

p. Bogdan Zakrzewski: sottys wsi Oczesaty: jaki jest czas dojazdu patrolu do miejsca

zdarzenia?

Pan Toporkiewicz: średnio 15 min dojazdu na terenie wiejskim.

p Bogdan: przy ostatnim włamaniu czasu dojazdu wyniósł ponad godzinę. Żadne z 4 włamań

ostatnio w Oczesałach nie zostało rozwiązane.

p. Stanisław Wiechowski: czy możliwe jest dodatkowe zabezpieczenie w związku z sezonem,

więcej będzie osób na terenie gminy? Przydałby się czasowy posterunek. W sumie może byĆ

nawet na tym terenie Ukraińców niż mieszkańców gminy.

P, Michał Toporkiewicz: można o tym pomyśleć.



P. Adolf Maciak - radny powiatowy: w

oceniać skutki reformy.Dopiero po

skutecznie działac, wcale go nie trzeba

nie jest taka duza.

moim przekonaniu 4 miesiące to za krotki okres zeby

około roku, zwłaszcza po sezonie. Policjant musi

wid zieć. Oceniam pracę policji dob rze, przestępczość

P. Michał Toporkiewicz: włamań jest porównywalna ilość w Belsku Dużym w kwartale l2OL2

r. oraz l kwartale 2Ot3 r,

Pan Bogusław Sikorski: ale nam chodzi tylko o miejscowość Belsk Duży, a nie całą gminę,

Mamy świadomość, że patrolijest więcej, ale i tak w społeczeństwie są takie przekonania, że

jak nie ma policji na miejscu to można więcej.

P. Michał Toporkiewicz: ].5 min to dojazd średni, raz jest 5 min raz godzina. Średnia nadal

mieści się w założonych przez policję minutach. Na zachodzie jest inna taktyka służby - tam

policja czeka na zdarzenie, u nas patrole się przemieszczają. Różne są też zdarzenia i inaczej

się traktuje. W powiecie grójeckim - bogatym jest więcej ,,okazji" do rozbojów i włamań.

Dużo osób jest też spoza terenu, ponieważ jest tu praca i często spotyka się ludzi z marginesu

szukających tu możliwości. Mamy świadomość terenu w jakim pracujemy i staramy się

nawiązywać współpracę z rolnikami, traktowani są oni zdroworozsądkowo.

P. Adolf Maciak: policja musi reagować na wszelkie zagrożenie i zwracać uwagę na pojazdy

bez świateł, bo to się zdarza, chodzi o bezpieczeństwo innych też na drodze. Musi być

mandat. Słyszałem taki głosy, że policja nie reaguje na brak światet lub hamulca

w ciągnikach.

P. Michał Toporkiewicz: może się źle zrozumieliśmy, owszem karzemy takich rolników

podałem tylko przykład. Pouczenie też jest formą karania. Policjanci tak każą jak wydaje im

się adekwatne do czynu popełnionego. Też nie każmy nadmiernie,

P. Bogdan Zakrzewski:

i nieoznakowanej?

czy mo zna zatrzymać osobę na d rodze n ieoświetlon ej

P. Michał Toporkiewicz: tak, oznakowanym radiowozem tylko i wyłącznie.

P. Stanisław Radecki - sołtys Odrzywołka: trzeba poruszyć sprawę skracania sobie drogi przez

rów tranzytowy z drogi nr 50 na 728, Drogi były budowane przy udziale mieszkańców, a

kierowcy sobie skracają drogę dużymi samochodami. Proszę o uczulenie patroli na tą
sprawę, są to przecież drogi oznakowane.

P. Adolf Maciak: w nawiązaniu do P. sottysa proszę o uczulanie kierowców tirów, żeby jeździli

drogą 57, bo ewidentnie można to sprawdzić w spedycji gdzie jadą.

P. Michał Toporkiewicz: owszem, skontrolujemy tiry, damy policjantom inne zadania. Grójec

zamyka miasto dla tirów także tez się organizacja dróg zmieni.



p. Adolf Maciak: czy są trasy zastępcze? Do oznakowania naszych dróg mam dużo uwag, Źle

są znaki postawione.

p, Michał Toporkiewicz: tak. Znaki nie są jeszcze postawione, dopiero będą od poniedziałku,

Od 1 maja Grójec będzie zamknięty.

p. Krzysztof Witczak: jak wygląda sprawa bezpieczeństwa w szkołach? Czy są problemy

z narkotykami?

p. Michał Toporkiewicz: tak, problemy w szkołach z narkotykami są zawsze, Mamy 3 panie

w prewencji i one są praktycznie cały czas w szkołach, współpracujemy także z sanepidem

jeśli chodzi np. o dopalacze. Profilaktyka jest naprawdę na wysokim poziomie. Co prawda

trudno też jest złapać dilera, ale mamy też sukcesy na tym polu.

pan Andrzej Adamczyk podziękował Komendantowi za wystąpienie. Poinformował o tym, ze

nadal w Urzędzie Gminy jest miejsce dla policji i nadal możemy je udostępniĆ gdyby policja

chciała wrócić.

p. Michał Toporkiewicz: jeszcze nie mamy oficjalnego komunikatu z ,,góry" o efektach

reformytakże nie możemy się odnieść dziś do kwestii powrotu posterunku.

pan Andrzej Adamczyk poprosił P. Teresę lluchin z Fundacji Wspomagania Wsi o wystąpienie.

p. Teresa lluchin: jesteśmy fundacją kościelną założoną przez kard. Glempa, pożyczki są

nieoprocentowane. Dofinansowanie jest tylko dla terenów wiejskich. Służymy wszelką

pomocą.

Pkt. 6a.

pan Andrzej Adamczyk odczytał tekst uchwały dot. zmian w budżecie gminy wraz

z uzasadnieniami.

P. lreneusz Bałut: pyt. do Radnych Powiatu. Kiedy można się spodziewaĆ odpowiedzi

z powiatu w sprawie budowy dróg? Dlaczego czekamy 5 miesięcy na odpowiedź?

p. Adolf Maciak: odpowiedź może być po rozmowie Starosty z Wójtem. Może przecież tez

być ustna odpowiedź. My jako radni wiemy, że będą tylko dwie drogi robione w powiecie -
w gminie Goszczyn i Jasieniec. Być może, ze się dowiemy w ciągu roku, ze jest jakaŚ

dodatkowa droga. Zwracałem uwagę na to na komisji drogowejw powiecie.

p. Władysław Piątkowski - Wójt Gminy: urzędy powinny odpowiadaĆ pisemnie i tego byŚmy

oczekiwali od Starosty. Nie mamy pretensji do pana Radnego, ale wiemy, że Warka tez

otrzymała pieniądze na drogę w Warce. To nie jest żadna tajemnica, że są te pieniądze,

uchwały są publikowane na stronie internetowej, radnije głosują.



p. Adolf Maciak: wiadomo, ze Warka jest uprzywilejowana, ja będę nakłaniaĆ Radnych

Powiatowych do wprowadzenia do schetynówek drogi Skurów - Mały Belsk.

p. Wójt: mówmy lepiej o rzeczach realnych, lepiej weźmy na schetynówki drogę do

Wilczogóry na którą jest łatwiej zdobyć plany i zgodę mieszkańców, uregulowane mamy

stany prawne i to nie będą duże pieniądze. W powiecie przecież wcale nie będzie lepiej, a

inwestycja w Skurowie będzie ogromna i na pewno nie będzie na nią zgody. Lepiej zróbmy tą

drogę, którą już kiedyś zaczęliśmy. Z Wilczogóry się powiat nie wykręci skoro juŻ jesteŚmY do

niej przygotowani.

p. Adolf Maciak: ja uważam, że Skurów - Belsk Mały jest ważniejszy. Ja bym sobie dał dwa

miesiące na przygotowanie się do schetynówki aby podjąĆ ostateczne decyzje i wprowadziĆ

którąś dróg. P. Marian Górski mówi publicznie o tym, że Skurów będzie robiony.

P. Bogusław Sikorski: proszę o przejście do porządku

Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła uchwałę w nr XXlX/196/2Ot3 zmieniającą uchwałę

budżetową Gminy na 2013 rok,

Pkt, 6b.

P. Andrzej Konarski odczytał tekst uchwały dot. WPF wraz z uzasadnieniem,

Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr XXlX/tg712013 zmieniającą Wieloletnią

Prognozę Finansową.

Pkt. 6c.

P. Jan Maciak odczytał tekst uchwały dot. oceny zasobów pomocy spotecznej.

Rada Gminy jednogłośnie uchwalita uchwałę nr XXlX/798l2O13 w sprawie przyjęcia oceny

zasobów pomocy społecznej za rok 2OL2.

Pkt. 6d.

p. Andrzej Adamczyk odczytał tekst uchwały dot. programu profilaktyki alkoholowej

i narkotykowej.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę nr XXlX/199l2073 w sprawie przyjęcia raportu

z Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych

i Narkotykowych w roku 2OL2,

Pkt. 6e.

p. Andrzej Konarski odczytał tekst uchwały dot. sprawozdania z działalnoŚci GOPS.

Rada Gminy jednoglośnie uchwaliła uchwałę nr XXlXl}OO/zOt3 w sprawie przyjęcia

sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok ŻO72,



Pkt. 6f.

P. Jan Maciak odczytał tekst uchwały dot. zasobów mieszkaniowych gminy.

Rada Gminy jednogłośnie uchwaliła uchwałę nr XXlXl2O7/2013 w sprawie wieloletniego

programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym gminy Belsk Duży na lata 2OL3 -20L7.

Pkt. 69,

P. Andrzej Adamczyk odczytał tekst uchwały w sprawie współpracy z organizacjami

pozarządowymi.

Rada Gminy uchwaliła jednogłośnie uchwałę nr XX\X/202/20I3 w sprawie przyjęcia rocznego

programu współpracy z gminy Belsk Duży z organizacjami pozarządowymi oraz innymi

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013.

P. Andrzej Adamczyk odczytał poza porządkiem apel Państwowej Straży Pożarnej - Nie

wypalajtraw.

P. lreneusz Bałut podał przykład wczorajszego wypalenia trawy przez jednego z mieszkańca

gminy.

Pkt. 7.

P, Wójt: dzisiejszy podział nadwyżki to nie wszystkie pieniądze, początek roku był troszkę

lżejszy, ale teraz już mamy prace na wczoraj. Niestety jest problem z pozyskaniem

jakichkolwiek pieniędzy z zewnątrz - dofinansowań. Pieniędzy unijnych już nie ma, trzeba

czekać na podział kolejnego budżetu. Nie jestem przeciwny drodze Skurów - Mały Belsk, nie

wierzę w zbędną propagandę, ta droga powinna być pierwsza w schetynówkach, ale

zaproponuję drugą w kolejce - Wilczogórę, która zdecydowanie może przejść. Ważniejsze są

dla nas drogi gminne i za to powinniśmy być jako gmina najbardziej odpowiedzialni.

Poproszę starostę o konkretną odpowiedź na temat współpracy i wprowadzenia drogi

Skurów do przyszłorocznego budżetu. Żadnych inwestycji jeszcze gminnych nie robiliśmy

poza przetargiem na bieżnię, Mamy krótki czas do jej realizacji. Dopiero po dzisiejszej sesji

będziemy ogłaszać dalsze przetargi. Do co kanalizacji w Anielinie i Odrzywołku to są owszem

pewne problemy z mieszkańcami, ale je przezwyciężymy. Mamy tez problem z podłączeniem

się do obecnej linii, przekroje rur nie odpowiadają potrzebom zrzutu ścieków. Szukamy drogi

okrężnej. Tak samo jest problem z kanalizacją na osiedlu Południe, ciężko jest znaleźć grunt

na instalacje. Jesteśmy w fazie zakończenia projektów na drogę Maciejówka - Lewiczyn,

teren mamy przygotowany. Mozemy się oburzać na tiry, ale musimy je tolerować, bo one

przecież wywożą owoce z naszego terenu, nie możemy utrudniać pracy sadownikom. Ważne

też jest żeby zachować procedury i być w zgodzie z prawem. Mamy też prawomocne

pozwolenie na budowę oczyszczalni, jeśli będą tylko pieniądze to możemy zaczynać pracę.



obecnie czekamy na ewentualne dofinansowanie z Ferrero. Dla tej firmy budowa

oczyszczalni jest też istotna. Kilka tygodni temu zaprosiłem P. Starostę GÓrskiego na objazd

naszej gminy i pokazania kilku newralgicznych miejsc na drogach powiatowych

i wojewódzkich. Musieliśmy sami zainwestować w remonty częŚciowe dróg na terenie gminy.

Dyrektor Mazowieckiego Zarządu Dróg również został zaproszony na objazd. Są jednak

pewne problemy, które musimy rozwiązać polubownie, ponieważ walka nie ma zupełnie

sensu. Jest tez przetarg na umeblowanie do nowego Urzędu. Meble będą standardowe

zgodnie z wymogami BHP. Jest szansa, że w czerwcu wejdziemy do nowego budynku.

Złożyliśmy wnioski do MEN na dofinansowanie remontÓw w szkołach. Nie ma niestety

funduszu remontowego. Będzie także folder o naszej gminie, jeszcze może w tym roku, tak

aby każdy mieszkaniec otrzymał jeden egzemplarz. Podpisana tez jest umowa na budowę

świetlicy w Starej Wsi. Musimy poczekać do 1 lipca aby stwierdziĆ jakie będą tendencje

finansowe. Musimy się starać o lepsze stosunki z Ferrero, dużym wyznacznikiem jest

budowa wiatraków. Jeśli Rada Gminy będzie przychylna firmie to Ferrero docelowo będzie

się rozbudowywać. Pierwsze realne pieniądze z dofinansowań mogą być w żOL5 r, DziŚ jest

Międzynarodowy Dzień liemi, powinniśmy bardziej skupić się na utrzymywaniu porządku

wokół siebie, na ulicach. Żadną uchwałą nie nauczymy ludzi być lepszymi. Dziś będzie

ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych, Proszę pamiętaĆ,

ze nie mamy wpływu na wybór firmy. Cena jest jedynym kryterium. Może byĆ tak, że

zabraknie nam na faktury od firmy odbierającej i będziemy musieli dołożyć z budżetu. Zakład

Gospodarki Komunalnej ma małe plany inwestycyjne wspomagające nową ustawę

o utrzymaniu czystości. Są też pieniądze w tym roku na zabytki oraz na współpracę z klubami

sportowymi. U nas do tej pory był jeden klub wiodący, ale młodzież chce także mieĆ klub

i powinniśmy im umożliwić funkcjonowanie. Musimy bardzo rozsądnie gospodarowaĆ

pieniędzmi w tym trudnym czasie. Jak zmodernizujemy oświetlenie to możemy rozmawiaĆ o

budowie nowych linii.

p. Andrzej Markiewicz - sołtys Skowronek: droga od Starej Wsi do Błędowa była wysprzątana

na wiosnę, a zwykle w niedzielę ludzie wyrzucają, ci jadący na giełdę. Dlaczego u nasscŻĘ+'

w gminie są dyskryminowani? Diety są niższe niż w innych gminach i nieporównywalne do

radnych.

P. Adolf Maciak: pytanie do P. Wójta: jestem pacjentem ośrodka zdrowia i chciałabym

wiedzieć co będzie z nim dalej.

P. Wójt: konkurs nie został rozstrzygnięty. Nie zgłosiła się na konkurs wymagana liczba osób.

P. Pomykała dalej pełni funkcję kierownika. Ośrodek nie jest instytucją gminną.

P, Adolf Maciak: BELMED jest gminny.

P. Wójt: nieprawda, nie jest gminny.

p. Adolf Maciak: podlega pod gminę jak jest publiczny tak jak szpitale pod powiat. Ma pan

Radę Społeczną, gmina nie finansuje, ale jesteście organem prowadzącym.



P. Wójt: powta rzam konkurs nie został rozstrzy1nięty.

p. stanisław wiechowski:

zainteresowa nych.

poniedziałek jest obj azd drog takze zapraszam

p. Janusz Kot: kiedy jest przewidywana równiarka na drogach? Sugeruję aby zacząĆ od

pomiarów jaka jest potrzebna kwota na remonty cząstkowe, żeby potem nie zabrakło. MoŻe

być większa kwota niż przewidziana na razie.

p. Wójt: obawiam się, że nadal jest zbyt mokro. Musi być zupełnie sucha ziemia. W wielu

miejscach nie trzeba by było równiarki gdyby drogi były zadbane. Proszę wskazaĆ skąd wziąĆ

pieniądze i pomyślimy o większych kwotach. Po komisji objazdowej okaże się ile lamp trzeba

będzie powiesić i ile kawałków dróg wyremontować. Sprawa BELMEDu była w tej gminie

kręcona i gmatwana. l było na to przez wiele lat przyzwolenie. W większoŚci są to sprawy

personalno - osobiste. P. Pomykała 4 razy zlożyl rezygnację z pracy i wycofał. ZwołaliŚmy

Radę Społecznąt a on nie raczył się zjawić. Nastawia przeciwko gminie mieszkańców. P.

pomykała sam nie wie czego chce, lekarzem jest bardzo dobrym. BELMED otrzymuje 70 tys.

od gminy tj. nie płaci za lokale. Dzięki temu mamy na jeszcze jednego lekarza. Po pierwszej

złożonej rezygnacji 2 lata temu trzeba było wziąć rezygnację i poprzeĆ prywatyzację oŚrodka.

Są dziwne układy wśród lekarzy i dziwne zasady panują w NFZ. WÓjt nie jest organem

założycielskim. Organem jest Rada Gminy. Niezgodnie z prawem został zatrudniony p.

pomykata, Poprzednia rada doprowadziła do takiej sytuacji jaką mamy, do tego bałaganu

w BELMEDzie. Nic nie da się wymusić od ośrodka i kierownictwa.

P. Jan Maciak: mi się układ w byłej radzie nie podobał.

p. Wójt: Pracownicy boją się jeśli kierownikiem zostałaby P. Chrzanowska, pacjenci tez nie

byliby zadowoleni. Decyzja jakakolwiek jest zła, system jest skomplikowany. Powinno byĆ

o jednego lekarza mniej, ale niestety będą duże protesty spoteczne. WiększoŚĆ uwag dotyczy

głownie jednego pracownika w BELMEDzie, a to nie jest nasz pracownik. Odbędzie się

spotkanie z p. Chrzanowską. Można przecież też wziąć osobę z zewnątrz. Generalnie jest to

bardzo dobry ośrodek, tylko problemy są kadrowe. Sprawa jest ciągle otwarta. JakąŚ decyzję

w końcu trzeba podjąć.

p. Bożenna Korzenko: to trzeba zlikwidować układ a nie zwalniaĆ dobrych lekarzy.

P. Stanisław Wiechowski: ostatnio p. Pawełek powiedział , że P. Pomykała już tu nie pracuje.

P. Adolf Maciak: dziękuję za informacje. Osobiście uważam, że dr Pomykałę trzeba zostawiĆ,

bo jest naprawdę dobry, a radę gminy wykorzystać do decyzji. Nie wiem czy jesteŚmy

przygotowani na to żeby się pozbyć Pomykały. Trzeba zakończyć tą sytuację.

p. Wójt: ja nie mówię, ze jest to kabaret. Prędzej w powiecie jest. KiedyŚ była mowa o sesji

rady tylko dot. BELMEDu. Proszę o konkretną propozycję i będziemy działaĆ, Nadal jest



Pomykała p.o. kierownika. Od sierpnia żOLz. Pomykała ma za dużo dyżurów w różnych

miejscach.

Pkt. 8.

P. lreneusz Bałut odczytanie pisma do Rady Powiatu i Starosty dot. stanu dróg powiatowych,

działania szpitala, brak jest dbałości o inwestycje, brak jest dbałości o rowy, sprawa trudnego

wyjazdu z ECOFruits. Chcemy współpracy, ale na partnerskich zasadach, Trzeba takze

pomyśleć o organizacji jazdy podczas przebudowy 728. Nasza skarga została odrzucona,

podobno przed sesją rady powiatu namawiano innych radnych żeby tak potraktowano

skargę. Ządamy lojalnej otwartej rozmowy z powiatem, czy jest w ogóle szansa na jakieŚ

wspólne inwestycje. P. Jachoski już dawno powinien zostać zwolniony. W protokole po

poprzednim spotkaniu nie ma żadnych zaleceń.

P. Adolf Maciak: faktycznie wpłynęła skarga na p. Jachoskiego na sesji rady powiatu, co do

kwestii szpitala zarzuty owszem były słuszne. Ale my głosowaliśmy nad kwestią nagany dla P.

Jachoskiego tj. poszerzenia drogi Wilczogóra - Rożce, może było to niewłaŚciwie zrobione,

ale odbiór był, uwag przy protokole nie było. Druga kwestia to przepust u P. Dudka, powiat

miał wykopać rów, a dalej przez posesję Dudka. Powiat wykonał swoją cześć pracy. Trzecia

kwestia to skrzyżowania 725 - Rębowola, Problem już istnieje od 3 lat, W tej kwestii jest

kompetentny Wojewódzki Zarząd Dróg. Poza tym powiat nie ma pieniędzy żeby zrobiĆ to z

własnych środków. Sporne drzewo ma zostać usunięte dziś, wcześniej nie było można ze

względu na złą pogodę. Co do rowu przy działce P. Dudka to sprawa się rozbija o to, że

potrzeba zgody Wójta na to, żeby wspólnie zrobić tzn. żeby gmina dala przepusty.

Pracodawcą p. Jachoskiego jest P. Starosta, a nie ja, być może tam też jest jakiś układ. Temat

szpitala trzeba pociągnąć.

P. Wioletta Kowalska - sołtys Aleksandrówki: to kto ma wystąpić z pismem do Wojewody

w sprawie drogi wojewódzkiej?

P, Adolf Maciak: wójt i starosta i ew. Eco Fruits.

P. Kowalska: ostatnio pan mówił, ze to powiat robi, a teraz zaczynamy od początku.

P. Adolf Maciak: ostatnio na trakcie królewskim przewrócił się tir i zepsuł pobocza, Zleciłem

Jachoskiemu żeby pobocza poprawił i podobno zrobił.

P, Kowalska: nie mówmy o Jache:kim, bo to jest rzucanie grochem o ścianie. Skupmy się na

tym co możemy zrobić. Skrzyżowanie musi być poprawione i już, znaki stoją i to nic nie

poma8a.

P. lreneusz Batut: w 2011 r, wpłynęło pismo do Starosty dot. drogi 725 z MZDiM że na

podstawie ustawy o drogach publicznych naprawa skrzyżowania przy drogach o różnej

kategorii może być w gestii zainteresowanej strony czyli w tym przypadku Starostwa



Grójeckiego. Powiatowy zarząd dróg wyraził zgodę żeby tiry wyjeżdżały z EcoFruits wprost na

725itu leży główna wina.

p. Bogusław Sikorski: panie Radny Maciak wójt nie ma nic do dróg powiatowych

iwojewódzkich.

p, Wioletta Kowalska: dlatego my poszliśmy do powiatu, a powiat nas odpycha do

województwa. A powinien wziąć to z pełną odpowiedzialnością. Gdyby tylko powiat był

skłonny dojść do jakiegoś porozumienia to sprawa by była otwarta. Tu chodzi

o bezpieczeństwo ludzkie.

p. Bożenna Korzenko - sołtys Wilczogóry i Złotej Góry: mam żal do radnych powiatowych, że

bronili P. Jachoskiego, a nie własnej gminy na sesji rady powiatu.

p. Adolf Maciak: jeśli jestem do tematu nie przekonany to nikt mi nie może nic narzucaĆ. Co

do remontów cząstkowych dróg powiatowych to stan dróg jest zly, zima była długa. Mam

informację, ze remonty będą rozpoczęte od poniedziałku.

P. Andrzej Adamczyk: czy są środki na remonty?

P. Adolf Maciak: tak, na razie jest zrobione od Belsk do Lewiczyna, a potem będzie dalej.

P. Bożenna Korzenko: ja nie chcę nikogo przekonywać, ale jak mówisz panie Radny Maciak,

że podoba ci się jakość pracy przy budowie dróg to lepiej nie mów nic. Czekam do maja na

spotkanie z P. Jachoskim.

P. Jan Maciak: widzę, że radni popełnili przestępstwo tym głosowaniem na sesji rady

powiatu. Dlaczego to towarzystwo się utrzymuje? Dlaczego nikt nie kontroluje, ze wiele

milionów ucieka z powiatu do Warki głównie?

P. Bożenna Korzenko: mam prawo zadawać pytania i mam prawo mówić, ze taka polityka

powiatu mi się nie podoba i że radni powiatowi nie bronią własnej gminy.

P kt. 9.

Pkt. ].0

Pkt . t1,.

P. An drzej Adamczyk zako nczyl posiedzenie XXIX Sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

protokołowała:
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